
说明书尺寸：82x140mm材质：105g双铜纸（单色双面印刷）+过哑油，风琴式折页
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本手册记载了重要注意事项和产品使用方法，请仔细阅读并妥善保管。用户手册

TWS蓝牙耳机

● 重要提示

● 功能特点

● 产品及附件

● 操作说明

● 规格参数

▪ 请阅读并遵循本使用手册。▪ 请在常温环境中存放和使用本产品。▪ 请勿在高温环境中使用本产品，如阳光直射处、靠近明火处或其它类似环境。▪ 请勿丢掷，避免因跌落造成本产品损坏。▪ 请使用产品额定电压的电源充电器充电。▪ 如果连接线与您的设备不匹配，请与销售商联系。▪ 请将产品调至合适音量，避免对您的听力造成损害。▪ 无论设备因何原因损坏，都必须及时请专业维修人员修理，擅自拆卸将使保修失效。▪ 产品采用可回收利用的高性能材料和组件制造而成，切勿将本产品与其它生活垃圾一起处理。     请了解当地关于分类收集电子、电器设备及电池的规定，您正确弃置这些产品的举动是对保护环境、      人类健康、节省和理智的使用自然资源的贡献。

▪ 健身、运动、居家、户外多场景适用▪ 高清麦克风，通话更清晰更顺畅▪ 蓝牙5.0最新技术，传输快稳准，15米连接不断线▪ 耳机续航5-6小时，配合充电仓可长达30小时▪ 贴合人耳接口，入耳舒适，佩戴牢固

注： 为了给您带来最佳的音质和最舒适的佩戴体验，本产品共提供4副不同尺寸的耳塞，其中1副（M）已装配在产品上，为了最大程度隔离外界噪音及牢固佩戴，请选择与您的耳朵最贴合的耳塞佩戴。

提示： 1）如您拿到T15后无法使用，可能是耳机和电池盒电量已用完，请充电后使用；2）首次打开时，T15耳机与电池盒充电处有绝缘片隔离，如需给耳机充电，请取出绝缘片。

▪ 蓝牙版本：5.0▪ 蓝牙协议：HSP/HFP/A2DP/AVRCP▪ 电池容量：40毫安时▪ 电池盒容量：580毫安时▪ 耳机充电时长：1小时▪ 充电盒充电时长：约2小时▪ 耳机续航时间：5-6小时*5-6次 * （以上数据为实验室所测，视不同使用状态可能有所变化）

▪ IPX5防水防汗，挥汗如雨亦不惧▪ 高保真声音还原，强劲立体声效▪ 双主机，单独使用不分左右▪ 无线快充，适配市面无线充设备

▪ 充电盒续航时间：30小时（满电状态下可为耳机充电5-6次） ▪ 防水等级：IPX5▪ 功耗：9毫安▪ 灵敏度：97dB±3dB▪ 喇叭直径：φ6mm▪ 连接距离：15米▪ 单耳重量：4.4g

TWS蓝牙耳机 x 1 说明书 x 1 保修卡 x 1

USB线 x 1

S M L
耳塞 x 3

 

仅适用于非热带气候条件下安全使用

仅适用于海拔2000米以下地区安全使用

电子信息产品回收利用标志

WEEE废弃电子电器产品回收标志（不适合于生活垃圾混合倾倒）

Address: Bldg. A, Jinwen Xifang Industrial Zone, Songyu Road, Songgang 
Sub-district, Bao an Dist., Shenzhen, 518105 China

ShenZhen XinFengLong Industrial Co., LTD
制造商：深圳市新峰龙工业有限公司
地址： 广东省深圳市宝安区松岗红星社区大田洋松裕路锦文西坊工业区A栋

官网：www.nogoav.com
全国客服热线： 400-606-9918

连接： 
a. 配对新蓝牙设备: 开机后，进入等待连接状态，红蓝灯交替闪烁。开启手机蓝牙，搜索并连接蓝牙设备：T15 ，完成连接时将有提示音“Connected”。
b. 自动回连： 开机后自动回连已连接过的蓝牙设备。没有检测到连接记录或无法成功回连任何蓝牙设备时，耳机自动进入等待连接状态，红蓝灯交替闪烁。
注意：只有主机会连接蓝牙设备，副机将连接主机。左右耳均可作为单独的主机使用。
连接中断： 当手机关闭了蓝牙连接或超出连接范围时，耳机自动进入等待连接状态，若5分钟内没有连接到任何设备，耳机将自动关机。
为耳机充电： 将耳机放入充电盒内，充电时耳机红灯长亮，充满后红灯灭。

为充电盒充电： 
a. 将充电线插入充电接口即充电，充电盒指示灯闪烁；充满后指示灯长亮。
b. 无线快充：将充电盒放置在无线座充上，即可为充电盒充电，约2-3小时充满。（兼容目前市面上各类无线座充设备。）
注意：耳机电量低于3.4V时将发出提示音“Battery Low”（1分钟语音提示一次），红灯单闪，当3.1V时自动关机。
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* 若左右耳其中一只耳机无声音，请将两只耳机放回充电盒重新拿出；若反复拿出几次仍不能解决，   请将左右耳机重新配对。

T15操作说明
功能 状态 操作 声音提示 闪灯方式

开机

关机

清除配对记录

配对(TWS主从耳配对） 待机状态
接听
挂机 通话时

来电时拒听来电
播放/暂停
上一曲
下一曲
省电功能 耳机5分钟无连接自动关机 红灯长亮

来电时 左耳或右耳单击一次
左耳或右耳单击一次

左耳或右耳单击一次
双击左耳（ L ）
双击右耳（ R ）

左耳或右耳双击

重新配对 清除后重新配对
关机状态 提示音

提示音
提示音
提示音
提示音

待机/音乐时

在充电盒内，关机时
在充电盒外，关机时

待机/播放音乐时
待机/播放音乐时
待机/播放音乐时
待机（ 不连接手机时 ）

长按2秒开机
Bluetooth On
Bluetooth On
Bluetooth Off
Bluetooth Off

取出左右耳机开机，自动左右配对回连，进入蓝牙配对

开机进入配对模式后，三击后长按4S关机
开机长按5S进入红蓝等交替后，双击开机键进入双耳配对模式
清除完配对后重新开机松手 对耳会互连 左耳红蓝交替闪，右耳蓝灯慢闪

蓝灯快闪

放入充电盒关机，并充电亮红灯
不放入充电盒，长按4秒关机 红灯长亮

蓝灯快闪至蓝牙配对模式（红蓝交替闪）
蓝灯快闪至蓝牙配对模式（红蓝交替闪）

① 多功能键
② 指示灯圈

③ 麦克风孔 ④ 指示灯
⑤ 充电接口

Some important cautions and use methods are written in this manual.please read it before use and keep it properly.User Manual

TWS Earbud

● Caution

● Features

● Product and Accessories

● Instructions

● Specifications

▪ Please study this manual carefully and use the headphone according to it.▪ Please use and keep the headphone in normal temperature condition.▪ Keep the headphone away from high temperature. Direct sunlight, fire or other similar       environment is not allowed.▪ To avoid destroying, do not throw or drop it.▪ Please use the right adaptor to recharge it.▪ If the USB cable, or aux cable can not match your devices, please contact local retailers.▪ In order to protect your ears, please adjust the volume to a suitable level.▪ Dont disassemble the headphone by yourself when the headphone can’t work for any reason.      Please contact professional maintenance personnel.▪ The headphone is made up of recyclable high performance materials and components. Don’t     dispose it with daily rubbish. Please understand local rules about the classified collection of     electrical, electronic equipment and battery. How you discard the headphone correctly will     make contribute to environment protection, human health and saving natural resources.

▪ Exercise, athletics, Home & outdoor Multi-scenario use.▪ High-definition microphone for clearer and smoother calls.▪ Latest Bluetooth 5.0 technology, fast and stable transmission, up to 15m continuous connection.▪ Earbud playtime up to 6 hours by one cycle full battery. Full charging box support playtime up       to 30 hours.▪ Design perfect fit the ear, comfortable & stable to wear.▪ IPX5 waterproof and sweatproof.▪ High fidelity sound reproduction, powerful stereo effect.▪ Dual master, each one can be used alone. No need to distinguish right or left earbud.▪ Wireless charging box, adapt to any wireless charging device in market.

Remark: To provide you best usage experience, 4 different size earplugs will be provided, one of which has been assembled on the product (M). To max prevent noise from outside and for better stable wear, pls choose best suitable earplug.

Remark： 1） If T15 is not workable, maybe battery is dead, pls charge it. 2）First time to use, there is Insulating sheet between earbud and charging box, if need to charging      earbud, pls remove the insulating sheet.

▪ Bluetooth version：5.0▪ Support profile：HSP/HFP/A2DP/AVRCP▪ Battery capacity: 40 mAh▪ Charging box capacity: 580 mAh▪ Earbuds charging time: 1 hour▪ Charging box charging time: about 2 hours▪ Working time: 6 hours * 5-6 times

▪ Charging box working time: 30 hours      (5-6 times for earbuds ) ▪ Waterproof: IPX5▪ Power consumption: 9 mA▪ Sensitivity: 97dB ± 3dB▪ Speaker diameter: φ6mm▪ Connection distance: 15 meters▪ Earbuds weight：4.4g*2

TWS Earbud x 1 User Manual x 1 warranty card x 1

charging cable x 1

S M L
Earplug x 3

Address: Bldg. A, Jinwen Xifang Industrial Zone, Songyu Road, Songgang 
Sub-district, Bao an Dist., Shenzhen, 518105 China
ShenZhen XinFengLong Industrial Co., LTD

Tel： 400-606-9918
www.nogoav.com

Connection： 
a. Pairing new Bluetooth devices: After powering on, enter the waiting connection mode, and the red and blue lights flash alternately. Turn on the phone Bluetooth, search for and connect to the Bluetooth device: T15, there will be a prompt "Connected" when the connection is completed.
b. Automatic connection： After turn on, it automatically connects back to the last connected Bluetooth device. When no connection record is detected or any Bluetooth device cannot be successfully connected, the earbuds automatically enters the standby connection mode, and the red and blue lights flash alternately.
Note：Only the master will connect to the Bluetooth device, the slave will connect to the master. The left and right ears can be used as separate master.
Connection interruption： When the Bluetooth is turned off or out of range, the earbuds automatically enters the standby connection mode. If no device is connected to the device within 5 minutes, the earbuds will automatically turn off.
Charging the earbuds： Put the earbuds into the charging box. When charging, the red LED will be on. When it is full, the red LED will be off.

Charging the charging box： 
a. Plug the charging cable into the charging port. The charging box indicator flashes; when it      is full, the indicator light is always on.
b. Wireless fast charging: Place the charging box on the wireless charger to charge the charging      box and fill it for about 2-3 hours. (Compatible with all kinds of wireless charging devices on      the market.)
Note: When the power of the earbuds is lower than 3.4V, it will be a voice prompt “Battery Low” (1 minute voice prompt once), the red light will flash, and it will automatically turn off when it is 3.1V.
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* If there is no sound in one of the earbuds, please put the two earbuds back into the    charging box and take them out again; if you can't solve them repeatedly, please    re-pairing the TWS mode.

T15 instruction
Function Status Operate Voice prompt LED behavior

Turn on

Turn Off

Clear pairing record

Pairing (TWS master-slave pairing) Standby mode

Answer a call
End a call During a call

When incoming callReject an incoming call
play / Pause
Previous  track
next track
Power-saving function Turn off automatically after  5 minutes without connection Red LED always on

When incoming call Touch once R & L
Touch once R & L

Touch once R & L
Double-click L
Double-click R

Double-click R & L

Repairing Re-pair after clearing

Off mode Voice prompt

Voice prompt

Voice prompt
Voice prompt
Voice prompt

Standby/play music

Earbud is off in charging box
Turn off outside the charging box

Standby/Play Music
Standby/Play Music
Standby/Play Music
Standby (when mobile phone is disconnected)

Long press 2 seconds to turn on

Bluetooth On

Bluetooth On
Bluetooth Off
Bluetooth Off

Take out earbuds, auto re-connection and pairing mode

When pairing mode, press and hold for 4 seconds after three hits
After the long press for 5 seconds, the red and blue LED alternate. Double-click the power button to enter the TWS pairing mode.

Reboot after clear, automatic interconnection
The left earphones alternately flash red and blue, and the right earphones blue LED flashes slowly.
Blue LED flashes quickly

Put in the charging box to turn off, Charging mode
Outside the charging box, press and hold for 4 seconds to turn off Red LED always on

Blue LED flash to  Bluetooth mode 
Blue  LED flashes to Bluetooth mode

① Multifunctional key
② Indicator

③ Microphone ④ Indicator
⑤ Charging port
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*  (The above data is measured by the laboratory and may vary depending on the usage status.)


